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Vasilis Torosidis to kolejny piłkarz, który pojawił się na konferencji

prasowej w Bad Waltersdorf. Grek, któremu wygasa w przyszłym sezonie

umowa z klubem, dokonał ważnego ogłoszenia. 

 

- Moją przyszłością jest Roma, podpisałem 3-letni kontrakt. Zostaję w Romie, gdyż

jest wielkim zespołem, który ma wielkie cele i chcę coś wygrać z tą drużyną.

 

Roma może wygrać ligę?

- Jesteśmy silną drużyną z graczami wysokiej klasy. Wszyscy chcemy zdobyć

mistrzostwo, ale nie będzie łatwo. To będzie sezon z wieloma meczami. Musimy być

pokorni i gotowi do sezonu.

 

Grałeś w Lidze Mistrzów z Olympiakosem. Gdzie może zajść Roma?

- Nie wiem, mamy nadzieję przejść grupę, potem zobaczymy. Nie będzie łatwo.

 

Jaką czuć atmosferę na początku sezonu?

- Wszyscy kibice oczekują silnej drużyny i taką jesteśmy. Również my chcemy

wygrać mistrzostwo. Nie będzie łatwo, do rozegrania jest wiele trudnych meczów.

Są drużyny jak Juve, Napoli i Fiorentina. Zobaczymy.

Przybyli ważni gracze. Keita, Iturbe i Cole. Przepaść do Juventusu została

zmniejszona?

- Nie chcę nic mówić o Juventusie. Mamy silną drużynę, mamy bardzo mocną kadrę.

Jesteśmy 25-ką mocnych graczy. Chcemy wygrać mistrzostwo. Zobaczymy na

boisku.

 

Ranieri jest nowym trenerem Grecji.

- To dla nas ważne, gdyż jest wielkim trenerem. Pracował w wielkich drużynach jak

Monaco i Chelsea. Już z nim rozmawiałem, jest świetną osobą. Chcemy wyjechać na

Euro 2016 do Francji.
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Manolas będzie graczem Romy?

- Manolas jest moim przyjacielem, graliśmy razem w Olympiakosie i reprezentacji.

Nie wiem czy przyjdzie czy nie, to wie kierownictwo. Jest mocnym graczem.

 

Grałeś lepiej na lewej stronie niż na prawej. To może być twoja nowa

pozycja?

- Moją pozycją jest prawa obrona. Chcę grać na prawej stronie. Jeśli Garcia zechce,

abym grał na lewej, będę grał na lewej. Chcę pomóc drużynie, myślę w

szczególności o Romie.

 

Roma potrzebuje Benatii, aby celować w mistrzostwo?

- Benatia jest mocnym graczem, świetną osobą. Obecnie nie wiem co się z nim

stanie. Nie rozmawiałem z nim o jego przyszłości. Jest profesjonalistą i również on

chce wygrać mistrzostwo.

 

Myślisz, że w pierwszych meczach zagrasz w wyjściowym składzie?

Komentarz na temat Cole'a i Emanuelsona.

- Mamy ligę, Ligę Mistrzów i wiele trudnych meczów. Wszyscy musimy być cały czas

gotowi. Naszym głównym celem jest mistrzostwo i wszyscy chcemy coś wygrać.
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